

Leader in pool and football tables

master champion  
by garlando



 **Garlando**

Garlando s.r.l. - Via Regione Piemonte, 5 - Zona Ind. D1 - 15068 Pozzolo Formigaro (AL) - Italy - Tel. +39.0143.318500 - Fax +39.0143.318585  
<http://www.garlando.it> - e-mail: [info@garlando.it](mailto:info@garlando.it)

  
Official Competition Table

# master champion

by garlando





GB

The freeplay version of the World Champion has all its excellent features and is the official ITSF table for the international competitions of the category *International*, *Master Series* and *Pro Tour*.

- 1 Cabinet constructed from high quality 30mm (1+1/4") thick multi-layer plywood coated with plastic laminate and aluminium border. Colour: black with ITSF logo and official *Competition* plate with authorization certificate with series number.
- 2 Playing field of tempered non-reflective sanded glass. Green background with white lines to look like a football ground.
- 3 New playfield corners without steps for a correct ball running.
- 4 Goals in HDP (high density polymer) reinforced with fibreglass and innovating profile moulded to prevent irregular ball trajectories.
- 5 Balancing inside goal to absorb the ball bumps and preventing bouncing off.
- 6 16mm diameter high stress resistance steel going-through bars coated with anti-rust chromium-plating and increased thickness (3mm) allowing 50 % more torsion resistance than traditional bars. They do not bend after prolonged use.
- 7 New rubber bumpers instead of springs (21 mm length) for a better shock absorption.
- 8 Distancing rubber on the goalkeeper bar maintaining the player within the goal range.
- 9 Steel roller bearings to greatly improve the game speed, while reducing the stress for the players' wrists.
- 10 Red and blue players in unbreakable plastic moulded onto the bars with fully rotating (360 degrees) goalkeeper.
- 11 Professional plastic handles with wooden inserts to reduce perspiration and improve grip.
- 12 Easy and quick ball recovery through a ball pocket on each cabinet side.
- 13 Competition abacus score counters enabling to mark game sets and goals.
- 14 3 yellow *Speed Play* balls supplied.
- 15 9 x 9cm (4" x 4") square steel legs coated with antiscratch silver powder-varnish
- 16 Competition levellers for a perfectly flat playing field.

F

Version sans monnayeur du célèbre World Champion, dont il garde toutes les excellentes caractéristiques, Master Champion est le babyfoot officiel ITSF pour les compétitions internationales des catégories *International*, *Master Series* et *Pro Tour*.

- 1 Meuble en bois contre-plaqué multi-couches, revêtu de laminé plastique, épaisseur 30mm renforcé en aluminium. Couleur: noir avec logo ITSF et plaquette officielle avec certificat d'enregistrement *Compétition* avec numéro de série.
- 2 Surface de jeu en verre trempé sablé. Couleur: vert à lignes blanches reproduisant un vrai terrain.
- 3 Nouveaux coins champ de jeu sans dénivellation pour un correct écoulement de la balle.
- 4 Contour des buts en HDP (polymère à haute densité) renforcé de fibre de verre avec un innovatif profil pour empêcher les trajectoires irrégulières des balles.
- 5 Intérieur de but en laminé plastique coulissant pour amortir les chocs des balles en empêchant qu'elles puissent ressortir.
- 6 Barres sortantes diamètre 16mm en acier haute résistance chromé anticorrosion. L'épaisseur de 3mm augmente de 50 % la résistance à la torsion en comparaison des barres traditionnelles: elles ne se plient pas, gardant toujours une forme parfaite après un usage prolongé.
- 7 Caoutchoucs (longueur 21mm) au lieu des ressorts, en matériau plastique nouveau mélange pour une meilleure absorption des coups.
- 8 Barre du gardien avec caoutchouc distanceur retenant le joueur dans le rayon du but.
- 9 Coussinets en nylon fournis de roulements à billes, garantissant la rapidité du jeux sans fatiguer les joueurs.
- 10 Joueurs en matériau plastique indestructible moulés sur les barres, Couleurs: bleu/rouge.  
Gardien de but tournant sur lui-même (360 °).
- 11 Poignées en bois-plastique, pour une prise plus agréable.
- 12 Reprise balles simple et immédiate par deux hublots sur les côtés du meuble.
- 13 Compteurs type compétition pour marquer les manches du match et les buts.
- 14 3 balles jaunes modèle Speed Play en dotation.
- 15 Pieds carrés (9 x 9 cm) en métal traité à la peinture anti-égratignure couleur argent.
- 16 Pieds niveleurs type compétition pour un terrain de jeu parfaitement plan.



info@netandcom.it

## TECHNICAL CHART • TABLEAU TECHNIQUE

MODEL MODÈLE	MASTER CHAMPION
HEIGHT (HANDLE) HAUTEUR (POIGNÉE)	cm. 89*/91**
LENGTH LONGUEUR	cm. 150
WIDTH LARGEUR	cm. 77
PLAYFIELD TERRAIN DE JEU	cm. 120x70,5
PACKAGING EMBALLAGE	cm. 152x82X40
WEIGHT POIDS	Kg. 80

\*with full lowered levellers  
pieds réglables complètement baissés

\*\*with full lifted levellers  
pieds réglables complètement haussés



Garlando

All rights for changes in the interest of technical progress withheld. - Ce document n'a qu'un caractère indicatif. Garlando garde le droit d'effectuer de variations sans préavis.